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Turcsányi Istvánné elnök köszönti a megjelenteket, az ülést megnyitja. A jelenléti ív 

alapján megállapítja, hogy Berhida Város Peremartongyártelep Településrészi   

Önkormányzat 7 fő képviselőből 4 fő jelen van. A részönkormányzat határozatképes. 

A részönkormányzat elnöke ismerteti a napirendi pontokat, javaslatot tesz azok 

felcserélésre.  
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A részönkormányzat 4 igen, egyhangú szavazattal  elfogadásra javasolja a naprendi 

pontokat. 
 
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 
Napirendi pont előtti felszólalást jelzett Molnár László Képviselő Úr. 
 
Molnár László részönkorm. tag: 
Azért napirend előtt mondom el, mert nem volt olyan napirendi pont, amihez 
kapcsolódna a dolog. Másrészt pedig ennél fontosabb témák is vannak, és nem 
szeretném ezzel feltartani különösebben a testületet. Mivel szerintem nem mindenki 
olvassa a Képviselő-testületi jegyzőkönyveket, ezért tájékoztató jelleggel elmondom, 
hogy miről van szó. Készült egy önálló indítvány, hogy itt a részönkormányzati ülésen 
olyan kijelentések hangoztak el, amelyek alkalmasak arra, hogy feszültséget 
keltsenek a berhidai és a peremartoni lakosok között, és ezt nehezményezte az egyik 
képviselő. Akkor még nem tudtuk pontosan, hogy mire vonatkozik az önálló 
indítvány, mert a képviselő úr elfelejtette közölni az indítványban, de utólag kiderül, 
mert a legutóbbi Képviselő-testületi ülésen ezt elmondta, és nem arra gondolt, amire 
én. Így még visszább kell mennünk az időben, egészen az idei legelső 
részönkormányzati ülésig, ahol én azt mondtam, hogy szeretném, hogy ha ebben az 
évben az lenne jellemző a részönkormányzatra, hogy nyomást gyakorol a képviselő 
testületre és próbáljunk meg minél több olyan kezdeményezést tenni, amivel a 
Képviselő-testületnek munkát adunk, hogy nem szeretném, hogy nyugodtan aludjon 
a képviselő testület. Tehát némelyik képviselő ezt szó szerint értették, hogy gondot 
szeretnék okozni. Szeretném tisztázni, hogy itt nem arról van szó, hogy én össze 
szeretnék veszni, vagy arra szeretném felbújtani a képviselőket, hogy vesszünk 
össze a testülettel. Hanem arról van szó, hogy tegyünk olyan kezdeményezéseket, 
amiket szoktunk is egyébként, illetve tegyünk olyan javaslatokat, amiket a 
részönkormányzat képviselő tagjai egy ilyen véleménytől összekovácsolt formában 
tudják a Képviselő-testület elé vinni, és ezzel a Képviselő-testületnek foglalkozni 
kelljen. És igen, persze gondot okoz, mert foglalkozni kell vele, de én csak arra 
akartam felhívni a figyelmet, hogy ezeket nyomatékosan, rendszeresen tartsuk 
napirenden, és gyakoroljunk nyomást a Képviselő-testületre, a polgármester 
asszonyra, és a pénzügyi irodavezetőre, és próbáljunk minden olyan dolgot elérni, 
amit csak így lehet, mert ha a részönkormányzat csak formaság, és azért van itt, 
hogy minden napirendi pontnál ki lehessen pipálni a bizottsági jóváhagyást, akkor 
semmi értelmét nem látom. Nem is olyan rég volt erre példa, azt hiszem, hogy talán 
az óvodai humánerőforrást illetően, amikor közfoglalkoztatottak láttak el egy bizonyos 
beosztást, és pontosan akkor történt egy olyan nyomásgyakorlás, aminek 
eredményeképp lehet, hogy nem aludt a pénzügyi irodavezető 2 napig, de megoldást 
talált, és itt utalnék vissza arra a mondatomra, hogy szeretném, ha nem aludna jól. 
Tehát ilyen értelemben értem, hogy ne aludjon jól, hogy megoldást találjon a mi 
problémáinkra, amiket mi elővezetünk, és ehhez kell az, hogy mind a 7-8 ember ezt a 
nyomást gyakorolja. Kiemelte a képviselő úr azt is, amikor a Roland erre válaszolt, 
hogy ez azért nehéz, mert a testületben csak 2 peremartoni ül, és az ő szavuk ehhez 
keveset ér. Ezt azért mondhatta a Roland, mert nyilván minél több ember 
egyetértésétől összeolvadva viszünk a testületre egy témát, az annál nagyobb 
hangsúlyt érdemel, és a polgármester asszony is annál nagyobb figyelmet fog rá 
fektetni, és remélem, hogy a többi képviselő is. Bízom benne, hogy ez a jövőben is 
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így lesz, és minden olyan témában, ami a települést érinti, akár ennek az épületnek 
az állaga, akár a óvoda állaga, akár a az útviszonyok, a járdák, amik most pont 
szépülnek, de bármi olyan jellegű témában, ami a mi településrészünknek fontos és 
ami a mi érdekeinket szolgálja, hogy ezt véghez vigyük, ahhoz kívánom ennek a 
testületnek, hogy igen is ezekkel hozakodjon elő, és maceráljuk az illetékeseket 
ezzel kapcsolatban. Ha ez az épület ne adj Isten a fejünkre omlik, akkor úgy fogunk 
mellette állni, hogy mi mindent megtettünk azért, és napirenden tartottuk, és tapostuk 
érte a padokat, hogy ezzel történjen valami. És látszik, hogy nem eredménytelenül, 
mert azért a TESZ is szerintem elég sokat szenved ettől, hogy itt nekünk milyen 
kéréseink vannak. A bio hulladék elszállítástól elkezdve a közlekedési táblákig, és 
még sorolhatnám. Ez mind annak az érdeke, hogy itt vannak képviselők, akik 
akarnak valamit csinálni, és ezt el is mondják, és addig nem hagyják békén a 
polgármester asszonyt, amíg az meg nem történik. Úgyhogy annak a képviselőnek, 
akinek ez problémát okoz, sajnálom, de a jövőben is számítson erre. Köszönöm, 
ennyit szerettem volna elmondani.  
 
1) Javaslat a 2016. évi költségvetés végrehajtásáról szóló zárszámadási 

rendelet megalkotására, a vagyonmérleg, további feladatok 
meghatározására, a könyvvizsgálói jelentés elfogadására 

 
Pergő Margit polgármester: 
A 2016. évi költségvetés végrehajtásáról a következőket tudom elmondani: Az előző 

évben március 20-ig kellett azokat az adatokat a központi nyilvántartás szerint 

kialakított rendszerbe felvinni, aminek alapján elkészült a zárszámadási rendelet. Ezt 

az idei évben különböző technikai okok miatt április 20-ig tolták ki. Ebből adódóan 

április 20-ig kellett felvinni, és ezt követően van, hogy most májusban tárgyalunk a 

zárszámadásról. Általánosságban elmondható, hogy az önkormányzati feladatellátást 

zökkenőmentesen biztosítani tudtuk. Kitérünk a beszámolóban minden olyan 

tényezőre, amire a jogszabály előírja, hogy ki kell térni. Többek közt arra is, hogy az 

egészséges ivóvíz ellátás megoldott a teljes településen, viszont gondot okoz a nem 

fizető és emiatt a szolgáltatásból kikapcsolt ingatlanok száma. A 2016. évi bevételek 

értékelésénél az önkormányzatok működési támogatásai jogcímen a teljesülés 100 

%. A közhatalmi bevételek 108 %-os teljesülési szintet mutatnak. Az önkormányzat 

és költségvetési szervei által kiszámlázott és beszedett működési bevételek 100,3 %-

ban realizálódtak. A 2016. évi kiadások alakulását elemezve megállapítható, hogy 

döntően a tervezetteknek megfelelően alakult. A módosított előirányzathoz képest az 

összes kiadás 70,6 %-ban került felhasználásra. A kiadásokon belül a működtetés 

elsődlegességét a teljesített számadatok is mutatják. A költségvetési kiadások 77,24 

%-a működési célú, és 22,76 %-a beruházási célú. A közterületekről az illegális 

hulladék elszállításának kiadásai évről-évre folyamatosan nőnek. Közfoglalkoztatás 

az elmúlt évekhez hasonlóan zajlott. A Szociális és Gyermekjóléti Társulás, a 

Köznevelési Társulás és a Többcélú Kistérségi Társulás részére nyújtott működési 

támogatások átadásra kerültek, melyek biztosították ezen feladatok zavartalan 

ellátását. Az egyéb kiadásoknál a felújításokra tervezett összeg 39,3 %-át használtuk 

fel. A felhalmozási kiadások 78,2 %-os felhasználást mutatnak. Az alul teljesülés oka 

a TESZ telephely vásárlás és a Kiskovácsi ravatalozó bővítés áthúzódó feladatként 
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jelentkezik a következő évre. 2013. január 1-én az Ady Endre Általános Iskola és 

AMI, illetve a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola került állami fenntartásba. A 

működtetési feladatok az Önkormányzatnál maradtak. Összefoglalva megállapítható, 

hogy az alapfeladatok finanszírozására, az alapellátás fenntartására az elmúlt évben 

is kellő figyelmet fordítottunk, végrehajtásukat előtérben tartva.  

 

Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 

Köszönjük szépen! Nekem a Karácsony Józsihoz lenne kérdésem. Tényleg nagyon 

jó a gloriet, ez a kis emlékmű, és a pad is vele szemben a Tulipán utcában. Egy 

héttel ezelőtt még derékig érő fű volt, vagy inkább már gaz. Sikerült azóta a füvet 

levágni?  

 

Karácsony József TESZ vezető: 

A mulcsozóval végig mentünk. Ahol a mulcsozó le tudta vágni, ott le van vágva, majd 

most a fák és építmények körül is damilossal le lesz vágva. 

 

Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 

Csak azért, mert aggódtam, olyan szépen most már tényleg egy jó ideje nem 

hordanak oda semmiféle hulladékot, mondom nehogy úgy gondolják, hogy nagy a fű, 

akkor most szabad a vásár, de akkor ezek szerint nem.  

 

Karácsony József TESZ vezető: 

Tegnap, vagy tegnap előtt lett lenyírva, ahol a traktor le tudta vágni, a kis helyeken 

pedig a javítás folyamatban van. 

 

Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 

Köszönöm. Nekem még a hulladékkal kapcsolatos kiadások azok, amik úgy 
megragadtak. Városunk határában súlyos környezetszennyezéssel találkozik az arra 
járó. Szétszerelt elektronikai gépek maradványai, azok műanyag, illetve soha le nem 
bomló részei és egyéb hulladék alkotja ezt a rengeteg illegális szeméttömeget. 
Tudjuk, hogy a nagy része a lomizás maradékai. A terület kábelégetés nyomairól is 
tanúskodik. A probléma nem városunk sajátossága, hanem sajnos ez országos 
szintű, de hát ez minket nem igazán vígasztal. A probléma gyökerei megítélésem 
szerint rendkívül összetettek. A polgárok tiszteséges többsége, aki 
környezettudatosan próbál élni, és erre neveli a gyerekeit is, mélyégesen fel van 
háborodva az ilyen cselekedetek láttán, és azonnal felmerül bennük a kérdés, hogy 
hogyan lehetne ezt megszűntetni. Ugyan így van vele az önkormányzat is. Egy 
kérdésem lenne, a Humusz Szövetség honlapján a következő olvasható:  

„Hulladékudvar Berhida, 2015. november 11. 
Leadható hulladékfajták:  
Papír, hullámpapír, újságpapír, vegyes papírhulladék, bizalmas irat, fém, fém 
italosdoboz, színesfém, vas, acél, alumínium, műanyag, üdítős (PET) palack, 
hungarocell (polisztirol, nikecell), üveg, fehér öblös (italos) üveg, színes öblös (italos) 
üveg, ablaküveg, síküveg, egyéb üveg, elektromos- és elektronikai hulladék, 
zöldhulladék, fahulladék” 

http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/papir
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/papir/hullampapir
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/papir/ujsagpapir
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/papir/vegyes-papirhulladek
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/papir/bizalmas-irat
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/fem
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/fem/fem-italosdoboz
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/fem/fem-italosdoboz
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/fem/szinesfem
http://www.humusz.hu/leadhat-hullad-kfajt-k/f-m/vas-ac-l
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/fem/aluminium
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/muanyag
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/muanyag/uditos-pet-palack
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/muanyag/hungarocell-polisztirol-nikecell
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/ueveg
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/ueveg/feher-oblos-italos-uveg
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/ueveg/szines-oblos-italos-uveg
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/ueveg/szines-oblos-italos-uveg
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/ueveg/ablakuveg-sikuveg
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/ueveg/egyeb-uveg
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/veszelyes-vagy-kulonleges-kezelest-igenylo/elektromos-es-elektronikai-hullad
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/zoldhulladek
http://www.humusz.hu/leadhato-hulladekfajtak/fahulladek
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Ez így van, még most is ebben a pillanatban? 
Karácsony József TESZ vezető: 
Nem. El nem tudom képzelni ki volt az, aki ezt feltette a honlapra. Amióta én itt 

vagyok, az a hulladékudvar sajnos szelektív hulladékudvarként működött, addig amíg 

ugye a Vertikálnak meg volt a működési engedélye. Az lejárt, közben leégett a 

kiszolgáló épület, azt helyreállítottuk, és azon görcsölök, fáradozok, hogy az újra 

hulladékudvarként működjön. A Vertikál illetékes szakemberei itt voltak, mindent 

megígértek, csak semmi nem történik. Most legutóbb azzal utasították el a 

kérésemet, hogy nincs megoldva a telep csapadékvíz elvezetése. Kiegészítésképp 

még annyit, hogy például tegnap behoztak hozzám egy csomó csekket, amin 

Horváth Károly Szentkirályszabadja nem tudom milyen utca, 2016-tól kezdve 

havonta csekkek, általános iskolai bizonyítvány, adókártya, szakszervezeti 

igazolvány, fényképek, és most mit lehet ezzel tenni? Fel fogom jelenteni, mert nem 

kerülhet ide Berhidára szenkirályszabadjai lakosnak ezek az iratai. Még arra 

gondoltam, hogy esetleg elhunyt, és az örökösök arra gondoltak, hogy akkor itt 

eldobják az iratokat. A zöldhulladékkal kapcsolatban végre elkészült az ágaprító, 

amitől azt várom, hogy ha újra kitisztítom a két nagy zöldhulladékgyűjtőt, akkor most 

már van vékony ágra is ágaprítóm, és ahogy valaki lerakja oda, azt ledarálom, aztán 

mulcsot csinálunk belőle, mert a mulcsot sokkal könnyebben el tudom helyezni, el 

tudom használni. Ezzel azt remélem, hogy a zöldhulladékra eddig szánt súlyos 

milliók azért lecsökkennek. A közkutakkal kapcsolatban annyit, hogy nagyon sok a 

kút Berhidán, és a Bakonykarszttal közösen megpróbáljuk meghatározni azon 

kutakat, amelyikre nincs szükség. Azért nincs szükség, mert például a Széchenyi 

utcában mindenki fizet, ott van a közkút, akkor azt leszereli ugyanis neki törvényi 

kötelezettsége, hogy mérősítse a kutakat a mi költségünkre. Egy kútnak a 

mérősítése durván 117.000 forint. Tehát nem közömbös számunkra, hogy hány kutat 

kell mérősíteni, és továbbra is közkútként működtetni. A mérősítés azért is kell, mert 

abban az esetben tudják a blindet berakni a csőbe az óra után, ami a szűkítést 

eredményezi, és jelenleg úgy vannak ezek belőve, hogy percenként olyan 8, 

maximum 10 liter víz folyik ki rajta, sok időbe telik mire a vödör tele lesz. Télen egy 

kicsit megkegyelmeztek a hidegre való tekintettel, de ez működik, tehát ezt továbbra 

is meg lehet csinálni. A lényeg az, hogy mérősíteni kell a kutakat, ahol beraknak az 

óra után egy szűkítést, és ha télen nagyon hideg van, akkor ki lehet venni azt a 

blindet, majd tavasszal újra vissza lehet tenni. Még a közfoglalkoztatottakkal 

kapcsolatban, hogy sajnos állami akarat vagy tendencia, hogy jelentős mértékben 

csökkentik a számukat. Most is azt mondták, hogy 50.000 fővel még az idén 

csökkentik.  

 

Pergő Margit polgármester: 

A hulladékudvarhoz még annyit hozzátennék, hogy ha a Humusz Szövetségnek a 
honlapján ez van fent, amit Turcsányi Istvánné felolvasott, akkor az vélhetően ugyan 
az, amiről mi tárgyaltunk, hogy milyen lesz. Mi úgy képzeljük el, hogy eredetileg meg 
volt ennek a hulladékudvarnak egy olyan jellege, vagy formája, amit aztán később 
megváltoztattak, hogy többfajta hulladékot lehetett oda letenni. Azt beszéltük utoljára, 
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és ezt is rajzoltuk le, hogy van egy bejárati ajtó és akkor a főbejárattól jobbra, balra 
lehet lerakni a különböző konténereket, amikbe gyűjtik, és ha azok megteltek, akkor 
az autó felteszi és elviszi, majd hoz helyette egy másikat. Ebbe valóban 
belekalkuláltuk az elektronikai hulladékot is pontosan azért, mert a Vertikálnak lejárt a 
régi engedélye, és új engedélyt kellett szereznie. Ahhoz, hogy az új engedélyt 
megszerezze, ahhoz ültünk le, hogy megbeszéljük, hogy mi az, amit még 
beletegyünk.  
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 
Akkor lehet, hogy ez a szentkirályszabadjai lakos is olvashatta a Humusz Szövetség 
honlapját? Lehet, hogy nem is akarta illegálisan elhelyezni. Persze csak nekünk 
berhidaiaknak szól, de ez nincs odaírva. Még ehhez a hulladékhoz kapcsolódóan 
lenne mondanivalóm: Ha tenni akarunk mind ez ellen, akkor először is nem árt tudni, 
hogy az illegális hulladékelhelyezés bűncselekménynek számít. Ha jól tudom a BTK 
szabályozza is, tehát az illegálisan elhelyezett hulladék 3 évig terjedő 
szabadságvesztéssel büntethető, a veszélyes hulladék pedig 1-5 évig ha minden 
igaz. Első teendő tehát a hatóságok segítése, az elkövetők beazonosításával. 
Polgárőrökön és a rendőrségen túl szükség van minden berhidai lakos figyelmére. 
Amit még jó tudni, hogy ha lecserélünk valamilyen elektronikai cikkünket, akkor 
egyúttal adjuk le a vásárlás helyén a tönkrement, régit, ugyanis törvény kötelezi a 
forgalmazót, hogy át kell venniük a használt elektronikai cikkeket, amennyiben újat 
vásároltunk. Még az élelmiszer bolt is, ha árul műszaki dolgokat. Azt is tudnunk kell, 
ha bekopognak hozzánk ezek a házalók, hogy egy kis ezt meg azt szeretnének kérni, 
és mi jó szándékkal odaadjuk nekik a tvt, rádiót, amit nem használunk. Ezeknek nagy 
része a zöldhulladékok között, vagy jobbik esetben a kukában landol, mert ők csak a 
hasznos dolgokat fogják kiszerelni belőle, hogy azokat tovább értékesítsék. Erről 
érdemes lenne egy pár sort írni az újságban. Biztos vagyok benne, hogy volt már 
benne ilyenről szó, de folyamatosan kellene, hogy olvassák a lakosok. Van egy olyan 
ötletem, hogy az önkormányzat szervezhetne elektronikai hulladékgyűjtési akciót, és 
ott le lehetne adni az ilyen típusú hulladékokat, és adjunk lehetőséget a lakosságnak, 
hogy egy bizonyos helyre letehesse ezeket a használati eszközöket, mert még mindig 
olcsóbb lenne ezeknek az elszállítása, mint hogy a város összes pontjáról, sarkáról 
összeszedni, és a környezetszennyezésről nem is beszéltem.  
 
Karácsony József TESZ vezető: 
Például most megint van ez az Otthon Melege program, hogy a nyugdíjasok a 
hűtőjüket lecserélhetik és 40.000 forintot kapnak a vásárláshoz. Kihozzák az új hűtőt 
és le kell adni a régit. Ugyan ez vonatkozik a mosógépre, és ha jól emlékszem még a 
kazánra is. Csak ugye az emberek ezt nem biztos, hogy tudják. 
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 
Sokan nem tudják. Tehát, ha van valami hasonló információnk, akkor azt nem árt 
esetleg a nyugdíjas klubba csak egy levelet, vagy e-mailt küldeni. Tehát mindkét 
nyugdíjas klub vezető azért e-mail közelben van, és érdemes lenne őket tájékoztatni.  
 
Karácsony József TESZ vezető: 
Ha beindul itt az ADR telephelyen az elektronikai hulladék újra hasznosítása című 
vállalkozás, akkor biztos, hogy egy brigádot rá fogok arra állítani, hogy egy-egy 
területet kijelölök nekik, és onnan szedjék össze ezeket. 
 



7 
 

Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 
Szuper. 
 
 
Pergő Margit polgármester: 
Egyébként az önkormányzat szervezett már ilyet. 
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök:  
Gondolom volt is eredménye, úgyhogy ezeket nem árt megismételni bizonyos 
időközönként.  
 
Pergő Margit polgármester: 
Persze. Mondjuk a normális az az lenne, ha lenne állandóan egy hely ahova be tudják 
vinni.  
 
Karácsony József TESZ vezető: 
Ha ezt a hulladékudvart sikerül beindítani, amit ugye nagyon szeretnénk, akkor ott 
lenne különböző hulladékoknak konténer, és ott többek között az elektronikai hulladék 
gyűjtésére is.  
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 
Az nagyon jó lenne. Szeretnék egy másik témához hozzászólni: Már most az elején 
leszögezem, nehogy bárki is félre értse, vagy másképp értelmezze, tehát nagyon 
örülök, és talán a többiek nevében is mondhatom, hogy a Süni óvodánál az elmúlt 
évben annak ellenére, hogy pár tétel be sem volt tervezve, mégis sikerült 
parkettázásra, ablakcserére, tetőfelújtásra elkülöníteni, illetve ráfordítani tárgyi 
eszközökre körülbelül 8 millió forintot. Ez reményt ad arra, és itt ez a lényeg, hogy 
talán ebben az évben a Hétszínvirág ovira is tud betervezett maradványból, a 15 
millió forinton felül is költeni az önkormányzat. Nem akarok nagy igényű lenni, sem 
elégedetlen, de azt hiszem lassan el kellene kezdeni ezt az intézményünket is 
helyrehozni, mert pályázatra hiába várunk. Tudjuk, hogy apránként kell ezeket az 
összegeket rákölteni, mert egyszerre nem lesz ekkora keretünk. Ahogy a Sünire is 
apránként tesszük oda a költségeket, és láthatjuk ugyan ezt a felhalmozások között, 
hogy a tetőfelújításokra is most 2017-ben 62 millió forintot. Ez félelmetes összeg. 
Ezért gondolom, hogy érdemes lenne szépen apránként, még akkor is, ha tényleg 
előre nincs betervezve. Ahogy láttuk, hogy sikerül, tehát öröm, hogy az egyik 
intézményünk így elindul, és lassan-lassan fejlődik, de jó lenne, ha elkezdenénk 
követni a Hétszínvirág óvodával is ugyan ezt. Még a Dóritól szeretném megkérdezni, 
hogy a Hétszínvirág óvodának ebben az évben semmilyen tárgyi eszközre nincs 
szüksége? 
 
Mozgay Dóra intézményvezető: 
Ami bele van tervezve a költségvetésbe, mi azzal szoktunk gazdálkodni.  
 
Horváthné Zakor Tünde pénzügyi irodavezető: 
A Hétszínvirág óvoda a köznevelési társulás alatt van, tehát átadott pénzezközben 
van a támogatás, a kiadási oldalon.  
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 
Értem. Köszönöm. Részemről ennyi, valakinek még kérdése? 
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Csomainé Csókási Mónika részönkorm. tag: 
Én csak annyit szeretnék kérdeni, hogy ha a Hétszínvirág óvodában ilyen felújítási 
munka, vagy bármi ilyen munka elkezdődne, akkor az milyen időszakra tervezhető? 
Én hosszú évek óta ott dolgozom, és azért szeptembertől májusig rendes 
gyereklétszámmal vagyunk, és nálunk is a nyári időszak lenne, ami ehhez optimális. 
Tehát könnyebben meg lehetne oldani. 
 
Pergő Margit polgármester: 
Annyit tudnék mondani, visszatérve és kezdve a Süni óvodával, hogy a Süninél 
látszik, hogy több éve, de szisztematikusan teszünk bele pénzt, és egyszer csak elő 
fog állni az az állapot, hogy majdnem teljesen fel van újítva. Most már olyan van, amit 
egy téli szünetben meg lehet oldani, csak pénzt kell odatenni. Tehát ez bizakodásra 
ad okot. Most azért 62 millió forint az idei évben a Süni óvoda, mert amikor 2015-ben 
beadtunk ezt az el nem adósodott településeknek kiírt pályázatot, akkor oda betettünk 
32 millió forintot tető felújításra, de idő közben rájöttünk arra, hogy miután se födém, 
se semmi nincs, és alatta is rendet kell csinálni, és a közbeszerzési törvény előírja, 
hogy össze kell számítani ilyenkor a munkálatokat, és így jött ki 62 millióra, amiből 
körülbelül 30 millió pályázati pénzből lesz, a többi pedig az önkormányzat saját 
pénzéből. A másik pedig, hogy a Hétszínvirág óvoda rosszabb állapotban van, mint 
amilyenben volt a Süni. Azért is nehezebb a vele való foglalkozás, mert ez egy 
összefüggő egység, ez ennek készült. Azt mondtam, ha valaki idejön, és azt mondja, 
hogy nyertünk annyi pénzt amennyi a Hétszínvirág óvodához kell, akkor bennünket 
nem kell, hogy érdekeljen, hogy nyáron vagy szeptemberben, hanem azonnal lépni 
kell. Szomorúan látom azt, hogy jó pár helyen kiosztottak forrást úgy, hogy az ottaniak 
szerint semmijük nincs. Se építési engedélyük, se kiviteli terv. Ha ezek a pénzek 
bennragadnak, mert nem tudják velük megkötni a támogatási szerződést, és nem 
csinálják meg, akkor ezeket a pénzeket újra kell osztani. Az iskolánál is a második 
körben kaptunk. Ezzel csak azt szeretném érzékeltetni, hogy ha arra van lehetőség, 
hogy pályázati pénzből felújítsunk, akkor bármi áron megoldjuk a gyerekek 
elhelyezését. Én abban is gondolkodom, hogy ha egyszerre nagy forrást nem sikerül 
odatenni, akkor vannak műszaki lépések, amire ezeket fel lehet bontani. Nekem 
számtalan ötletem van, csak bár ott tartanánk, hogy ezeket fel tudnánk használni.  
 
Molnár László részönkorm. tag: 
Én is majdnem ugyan ezt akartam elmondani, hogy legutóbb, amikor ez szóba került 
akkor pont ugyan itt álltunk meg, hogy megvizsgáljuk majd azt, hogy milyen műszaki 
állomásokra lehet felbontani ezt, hogy mennyire kell mondjuk lealapozni, hogy ezt 
részekben meg tudjuk tenni. Javaslom, hogy ezt rendszeresen, és ha nem lesz 
napirendi ponton, úgyis rákérdezünk, hogy hol tart ez a vizsgálat. Illetve még a 
hulladékkal kapcsolatban nem ismerem teljesen, részletesen a jogszabályi 
környezetet, de azt gondolom, hogy ha ennyire megfoghatatlan az illegális hulladék 
lerakása, akkor lehet, hogy nem teljesen jó ez. Azt gondolom, hogy lehet, hogy 
magasabb szintű fórumon kellene erről beszélni. Az jutott eszembe, hogy a 
polgármester asszonynak úgyis a Települési Önkormányzatok Országos 
Szövetségével vannak általában mindenféle gyűléseik, és ott esetleg megtenni, mert 
feltételezem, hogy ez a többi önkormányzatnak is probléma, hogy ott esetleg nagyobb 
hangot tudnánk adni ennek a dolognak. Nem remélek én ettől különösebben semmi 
olyat, de csatlakozhatnánk azokhoz, akiknek ugyan ilyen problémáik van.  
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Pergő Margit polgármester: 
Úgy gondolom, hogy itt keletkezik a szemét, nekünk fáj, nekünk kell rá megoldást 
találni. El kell kezdeni sajnos azt, hogy ha magán területen teszik le a szemetet, akkor 
meg kell büntetni az illetékest.  
 
Molnár László részönkorm. tag: 
Közfoglalkoztatáshoz szeretnék még annyit, hogy én is egy kicsit szubjektív 
megközelítést szeretnék mesélni, mondani. Mi is idei év januártól alkalmazásba 
vettünk közfoglalkoztatásból érkező munkavállalókat. Jelenleg úgy néz ki az arány, 
hogy 7 munkavállaót vettünk fel, és abból már csak 2 az, aki jelenleg is aktív. A másik 
5 az első 1-2 munkahónapot teljesítette, hozzáteszem, hogy a munkavégzéssel nem 
volt különösebben nagy gond, és utána jött, hogy táppénzre távozás, hiányzás, majd 
a végén a leszámolás. Tehát kicsit még mindig az az érzésem, hogy még mindig 
működik az a mechanizmus, ami pár évvel ezelőtt, hogy próbálják teljesíteni az adott 
évhez kapcsolódó munkaóraszámot, és a mikor azzal nagyjából rendben vannak, 
akkor elfogy a lendület. Az utolsó pedig, amit ehhez a napirendi ponthoz mondanék: a 
2/b. táblázatról van szó. Én úgy tudom, hogy a kultúrház minden évben részesül 
érdekeltség növelő támogatásban, de ennek a sora most üres volt. Ezt a tavalyi 
névben nem kaptuk meg?  
 
Horváthné Zakor Tünde pénzügyi irodavezető: 
Össze lett csoportosítva. Ha feljebb is nézed a táblát, akkor az eszköz beszerzései 
több soron is szerepeltek, és emlékeim szerint novemberben csoportosítottuk össze. 
 
Molnár László részönkorm. tag: 
Nagyszerű, mert kiírták a jövő évre is, és 190 millióval magasabb lesz a támogatás. 
Hozzánk nem biztos, hogy több jut, mert ez miniszteri hatály, hogy hova, mennyi 
jusson, de azért reménykedjünk benne. Ennyit szerettem volna. 
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 
Valakinek még kérdése, hozzászólása ehhez a napirendi ponthoz? Amennyiben 
nincs, miután könyvvizsgálói jelentést nem kaptunk, így csak a beszámoló, illetve 
rendelet elfogadásáról kell szavaznunk.  
 
A részönkormányzat 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az írásos beszámolót. 

 

A részönkormányzat 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a rendelet tervezetet. 

 

2) Javaslat nyári napközi szervezésére 
 
Baranyai-Peidl Szabina igazgatóhelyettes: 
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A Berhidai II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola tantestületének döntése alapján a 
2017-es nyári időszakot szeretnénk a szülőket megkönnyíteni azzal, hogy 
gyermekfelügyeletet, nyári napközit nyújtanánk a gyermekeknek. Áprilisban egy 
előzetes igényfelmérést küldtünk ki a szülőknek. 4 hétre terveztük a nyári napközi 
megvalósítását, és amiben az önkormányzat érintett, az az étkezés biztosítása, 
ugyanis a Veszprémi Tankerületi Központ az étkezést, mint működtetési részt nem 
vette át az intézménytől. Erre a 4 hétre, azoknak a gyerekeknek a napi egyszeri 
meleg étkezésének a biztosítását szeretnénk kérelemzeni a polgármester 
asszonyhoz, illetve a Képviselő-testülethez egy írásos formában, akiknek az 
önkormányzat hozzájárulást biztosít az étkezésben. Tehát ne csak a tanév szorgalmi 
időszakában, hanem erre a nyári napközire vonatkozó időszakban is. A gyerekek 
között 7 fő 50%-os térítési díjjal étkező és 3 fő ingyenesen étkező tanuló van. És 
ezeknek a tanulóknak szeretnénk az önkormányzattól segítséget kérni, hogy az 50%-
os hozzájárulás, illetve a 100%-os hozzájárulás biztosítása megvalósulhasson.  
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 
Én nagyon örülök annak, hogy ez végülis megvalósul. Én évek óta mondogattam, 
hogy nagyon jó lenne, mert sok szülőnek okoz problémát a 2,5 hónap úgymond 
gyermek megőrzés, mert nagyon sok esetben még a nagyszülők is dolgoznak. Tehát 
én mindenféleképpen azon vagyok, hogy az önkormányzat járuljon hozzá, illetve ezt 
a támogatást adja meg a gyerekeknek.  
 
Mozgay Dóra intézményvezető:  
Mivel az étkezést mi fogjuk biztosítani a szünetben is a gyerekeknek, egy kérésünk 
volt az iskola felé, hogy ha esetleges tartozása van azoknak a gyerekeknek, akik 
igénylik ezt a nyári napközit, akkor azt addigra törlesszék. Jelen pillanatban, amúgy 
senki nem tartozik.  
 
Molnár László részönkorm. tag: 
Erre van pénzügyi háttér? 
 
Horváthné Zakor Tünde pénzügyi irodavezető: 
Ezt egy egyeztetés előzte meg, több körös is. A költségvetési maradványkor 
pénzeszközátadásként ez betervezésre került, igen.  
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 
Akkor a részönkormányzat ajánlja-e a testületnek, hogy ezt a támogatást adja meg a 
gyerekeknek? 
 

A részönkormányzat 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a nyári napközi támogatást. 

 

3) Javaslat a településképi bejelentési eljárásról szóló önkormányzati rendelet 

módosításra 

 

Pergő Margit polgármester: 

Ehhez csak annyit szeretnék kiegészítésként hozzáfűzni, hogy történt egy újabb 
jogszabályi változás, amit az önkormányzatnak teljesíteni kellene. A jogszabály 
szerint a településképi bejelentési eljárásról szóló rendeletünket kellene most 
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módosítani. Az előterjesztés ezt tartalmazza. Nekünk az a feladtunk, hogy arról 
döntsünk, hogy ezt elfogadásra ajánljuk.  
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 
rendben. valakinek kérdése ezzel kapcsolatban? Amennyiben nincs, tudjuk javasolni 
a testületnek a rendelet-tervezet elfogadását? 
 
A részönkormányzat 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a rendelet-tervezetet. 

 

4) Beszámoló a 2016. évi belsőellenőrzési terv végrehajtásáról 

 

Pergő Margit polgármester: 

Az önkormányzat a belső ellenőrzési feladatait a kistérségi társulás keretén belül 
látja el. Ez úgy működik minden évben, hogy leadjuk az igényünket, és a 
rendelkezésre álló időtartam alatt Gerlang Ferenc belső ellenőr elvégzi az 
ellenőrzést. Ezek az ellenőrzések 2016-ban is megtörténtek, és nem tapasztaltak 
hiányosságokat.  
 
Molnár László részönkorm. tag: 
Ki kell nyomtatni, és a Képviselő-testületi üléseken ezt mindig kint kellene hagyni, 
mert gyakran éri kritika a pénzügyi felhasználással kapcsolatban az önkormányzatot, 
és ez egyértelműen választ adna minden kritikára. 
 
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök:  
Köszönjük szépen. Aki úgy gondolja, hogy a beszámoló elfogadását ajánlja a 
Képviselő-testületnek, az kézfeltartással jelezze.  
 
A részönkormányzat 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a beszámolót. 

 

5) Beszámoló az átruházott gyermekvédelmi és szociális jogkörök 2016. évi 

gyakorlásáról 

 

Pergő Margit polgármester: 

Zajlanak automatikusan ezek a dolgok, de negyedévente tájékoztatni kell a 

Képviselő-testületet, illetve a bizottságokat arról hogyan állnak. Most a 2016. 

december 31-i állapotot látjuk, és az, ami figyelemre méltó, hogy ahhoz képest, hogy 

évekkel ezelőtt visszavettünk a segélyezési keretből, tartalékoltunk mondván, hogy 

majd úgyis jönnek reklamálni, de nem jöttek. Tehát ez azt jelenti, hogy így 

normálisan működtethető. Új alapokra helyeztük a téli tűzifa osztását két dolog miatt. 

Az egyik, hogy kevés volt az önkormányzat által közterületen kivágott fa, amit 

szétosztunk. A másik pedig, hogy jobban megnézzük kinek adunk, azaz 

környezettanulmányt végzünk.  

  
Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök:  
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Köszönjük szépen! Kérdése van-e ezzel kapcsolatban valakinek? Amennyiben nincs, 

elfogadásra tudjuk ajánlani a testületnek a beszámolót? 

 

A részönkormányzat 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a beszámolót. 

 

6) Beszámoló a 2016. évi közös hivatali feladatok ellátásáról 

 

Peresztegi Lászlóné aljegyző: 

Törvény felhatalmazása alapján terjesztjük a Képviselő-testület, illetve a biztosságok 

elé ezt az anyagot. A szakügyintézők elkészítették, a saját területükön végzett munka 

alapján a beszámolójukat, majd össze lett állítva. Úgy gondolom, hogy ez a terület 

eddig is jól működött, jó volt a kapcsolat a kirendeltség és a hivatal dolgozói között, 

tehát a sok munka ellenére hatékonyan láttuk el, és remélem ők is így érzik.  

 

Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 

Köszönjük szépen! Kérdése van-e valakinek? Amennyiben nincs, elfogadásra tudjuk 

ajánlani a testületnek a beszámolót? 

 

A részönkormányzat 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a beszámolót. 

 

7) Aktuális ügyek 

 

a) Haszonbérleti szerződés ajánlat 

 

Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 

Minket a haszonbérleti szerződés nem érint, nem kell róla tárgyalnunk.  

 

b) Tájékoztató a PSCB tevékenységről 

 

Fülöp Tamás PSCB elnök: 

Üdvözlök mindenkit! Ez év februárjától én vettem át az elnökségi pozíciót 

Peremarton Sport Club Berhidánál. Szeretnénk fejleszteni a clubbot, hogy ismételten 

a megye I.-esekhez tartozzunk. Ehhez rengeteg gyerek és felnőtt játékost kell 

mozgósítanunk. Jelen pillanatban a megye II-es osztályban játszunk. Már idéntől van 

lehetőségünk felkerülni, ősszel már magasabb osztályban játszani. szeretnénk az 

öltőzőt és a pályát is ennek megfelelően felújítani. Beadtunk egy kis beszámolót, az 

elmúlt időszakunkról. Ez kissé zűrös volt, ugyan is az előző elnökségben voltak kis 

fekete pontok, fekete lyukak, amiket megpróbáltunk kiszínezni. Az előző elnökség 

még adott be egy pályázatot a TAO felé, melyet mi szeretnénk mindenképpen 

kihasználni, és igazából felhasználni a mi javunkra. Ennek nagy része az öltözőnek a 

felújítása, főként a vizesblokkokat szeretnénk ebből teljes mértékben XXI. századivá 

alakítani. A külső mosdóknak, illemhelyeknek a felújítása úgy zajlana, hogy a nőiből 
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tudnánk egy mozgássérült mosdót is kialakítani, tehát akadálymentesített mosdót, 

wc-t, illetve a benti két teljes vizesblokknak a felújításait is. Ennek a tervezett 

költségvetése nagyjából 9 millió forint. Ezt TAO-s támogatásból tudnánk 

finanszírozni, viszont TAO-s támogatáshoz 30% önrészt kell benyújtanunk. Ennek 

egy részét a club elő tudta állítani egyéb támogatásokból, szponzorokból, viszont 1,5 

millió forintra lenne még szükségünk, amihez szeretnénk az önkormányzat 

segítségét kérni. Ezt akár 2-3 hónapon belül, tehát a következő szezon indulásával 

szeretnénk már átadni az új mosdókat, öltözőket. Így akár lehetne ott bármilyen 

rendezvényt szervezni, és nem kellene szégyenkeznünk a mosdók állapota miatt.  

 

Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 

Köszönjük szépen! Én már a bizottsági ülésen is elmondtam, hogy örömmel 

olvastam ezt a beszámolót, mert ahogy mondtad az elmúlt években csak a probléma 

volt az egyesülettel. Tehát nagyon örülünk, hogy úgy látjuk kezd egyenesbe jönni. 

Ahogy néztem rengeteg pénzt tudtatok fordítani felújításokra, fejlesztésekre, építésre 

és egyéb olyan dologra, ami szükséges ahhoz, hogy egy sportklub igazán működjön. 

Úgy gondolom, hogy ha a költségvetés is megengedi, akkor én mindenképpen azon 

leszek, hogy ezt a 1,5 milliós összeget megkapjátok és tovább tudjátok fejleszteni a 

sporttal kapcsolatos kiadásokat. 

 

Molnár László részönkorm. tag:  

Végre kaptunk egy jó beszámolót, mert szerintem korábban nem is kaptunk 

egyáltalán beszámolót. Ez teli van csupa jó hírrel, és ennek nagyon örülök. 

Szeretném kiemelni, hogy az elért eredményekben nem csak az új vezetőségének, 

hanem a Karácsony Józsinak is nagy érdemei vannak. Úgyhogy köszönjük szépen 

az önkormányzat nevében a közreműködést, mert tudom, hogy milyen komoly 

harcokat vívott meg ő azért, hogy a jelenlegi helyzet kialakulhasson. Kívánom, hogy 

a továbbiakban is ez az együttműködés ilyen gyümölcsöző legyen. Mindenképp 

szeretném, ha a részönkormányzat azzal az üzenettel küldené ezt a beszámolót a 

Képviselő-testület elé, hogy nagyon szeretnénk ezt a támogatást kézbesíteni a PSCB 

részére, mert ez alatt a rövid idő alatt is elvégzett munkák szerintem egy olyan 

referenciát, garanciát jelentenek, hogy ez az újonnan felálló társaság akar tenni, és 

úgy tűnik, hogy sikerül is nekik. Nekünk szerintem nem kellene megakadályoznunk 

őket.  

 

Karácsony József TESZ vezető: 

Én csak annyit szeretnék hozzáfűzni, hogy egy olyan csapatnak, vagy egy olyan 

vezetőségnek, amelyik most itt összeállt öröm segíteni. Tehát egész másképp állok 

én is hozzá, amikor látom, hogy nem csak a markukat tartják, hanem teszik a 

dolgukat, és egyre jobb eredményeket produkál a csapat. Én is szeretném, ha ez a jó 

kapcsolat az önkormányzat és a PSCB vezetősége között, ami kialakult az továbbra 

is megmaradna, és akkor nem látom akadályát, hogy azok a jó és nemes célok, 

amiket kitűzött a club az megvalósulhasson. Az csak személyesen külön öröm, hogy 

egy picit én is hozzá tudok tenni.  
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Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 

Kérdése, hozzászólása még valakinek? Amennyiben nincs, a beszámoló elfogadását 

tudjuk ajánlani a Képviselő-testületnek azzal a kiegészítéssel, hogy a 1,5 milliós 

támogatást adja meg PSCB-nek? 

 

A részönkormányzat 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a beszámolót a kiegészítéssel.  

 

c) Javaslat a Berhidai Kultúrház és Könyvtár SZMSZ módosítására 

 

Gergőfiné Mészáros Anita intézményvezető helyettes: 

Azért írtuk az SZMSZ módosítást, mert úgy néz ki, hogy találtunk egy új könyvtáros 

kollégát június 1-től, és ő úgy tudja elvállani a könyvtárnak a nyitvatartását, hogy 

ezen módosítani kell. Tehát hétfőn, kedden, pénteken, illetve szombaton lesz nyitva, 

ami a törvényi előírásoknak megfelelő.  

 

Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök:   

Köszönjük szépen! Kérdése, hozzászólása valakinek? Amennyiben nincs 

elfogadásra tudjuk ajánlani a Képviselő-testületnek a Kultúrház SZMSZ módosítását? 

 

A részönkormányzat 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az SZMSZ módosítást.  

 

d) Javaslat Vízikömű- rendszerekkel kapcsolatos megállapodásokra 

 

Pergő Margit polgármester: 

A Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivataltól megkeresés érkezett, 

melyben foglaltaknak az ivóvíz-ellátó, illetve szennyvízelvezető-és tisztító víziközmű-

rendszeren ellátásért felelős önkormányzatoknak el kell készíteni egy megállapodást 

a víziközmű-rendszerre vonatkozóan. A megállapodásban meg kell határozni a 

víziközmű-rendszeren lévő ellátásért felelősök jogait és kötelezettségeit, ki kell 

választani az ellátásért felelősök közül az ellátásért felelősök képviselőjét. Az 

ellátásért felelős önkormányzatok képviselőjét egyszerű többséggel kell 

meghatározni, úgy hogy az érintett ellátásért felelősök szavazati aránya a víziközmű-

rendszeren fennálló tulajdoni érdekeltség nettó könyv szerinti értékének megfelelően 

kell, hogy alakuljon. Az ellátásért felelősök a fentieknek megfelelően a csatolt 

mellékletben található "Megállapodás ivóvíz-ellátó víziközmű-rendszer ellátásának 

biztonsága érdekében" című megállapodást, illetve a "Megállapodás a 

szennyvízelvezető és -tisztító víziközmű-rendszer ellátásának biztonsága érdekében" 

című megállapodást kell megkötniük. 
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Turcsányi Istvánné részönkorm. elnök: 

Köszönjük szépen! Elfogadásra tudjuk ajánlani a Képviselő-testületnek a Vízikömű- 

rendszerekkel kapcsolatos megállapodásokat? 

 

 

A részönkormányzat 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a Vízikömű- rendszerekkel kapcsolatos megállapodásokat.  

 

 
K.m.f. 

 

További kérdés, észrevétel nem volt, 

ezért a részönkormányzat elnöke az ülést 19.00 órakor berekesztette.  

 

 

 

 

Turcsányi Istvánné      Csomainé Csókási Mónika 

         részönkorm. elnöke                                 részönkorm. tagja 

 

 

 

 

 

 


